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Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 

 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 19 maja 
2010r. do dnia 15 czerwca 2010r. 
W tym czasie odbyły się trzy posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i 
rozpatrzono następujące sprawy: 
 
 
I.     W zakresie spraw finansowych:  

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo w sprawie 
zakupu sekatora w związku z pracami pielęgnacyjnymi parku w ramach 
Funduszu Sołeckiegow kwocie 400,00 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2010r. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikówko w sprawie 
zamontowania 9 lamp oświetleniowych w ramach Funduszu Sołeckiego w 
kwocie 5.477,00 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2010r. i przekazał wniosek do RI. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko w sprawie 
zorganizowania Dnia Dziecka w ramach Funduszu Sołeckiego w kwocie 500,00 
zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i 
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego Klubu 
Krótkofalowców SP1KRF z prośbą o dofinansowanie zorganizowania 35 
rocznicy powstania klubu w kwocie 1.500,00 zł. Planowany termin obchodów 
wyznacza się na 19.06.2010r. Burmistrz przekazał przedmiotowy wniosek do 
Barlineckiego Ośrodka Kultury celem przeanalizowania możliwości udzielenia 
pomocy w formie poczęstunku dla przybyłych krótkofalowców i gości w 
ramach Dni Barlinka. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Komendy Powiatowej Policji w 
Myśliborzu z prośbą o zabezpieczenie w budżecie Gminy Barlinek środków 
finansowych w kwocie 20.000,00 zł na częściowe pokrycie kosztów wykonania 
kompleksowej dokumentacji projektowej dla nowej siedziby Komendy 
Powiatowej Policji w Myśliborzu. Burmistrz polecił przedłożyć wniosek do 
Rady Miejskiej w/m celem zaopiniowania. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Parafii Rzymskokatolickiej Pw. 
Św. Bonifacego w Barlinku dotyczące dofinansowania remontu zabytkowego 
kościoła. Burmistrz polecił wystosować pismo do nadawcy z informacją, iż 
decyzję o wsparciu podejmie po analizie wykonania budżetu za I półrocze 2010 
roku.  

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zespołu Placówek Oświatowych 
w Karsku Publicznego Gimnazjum Nr 1 w sprawie dofinansowania 
Wojewódzkiego Konkursu Teatralnego "Teatr bez granic". Burmistrz polecił 
wystosować pismo do nadawcy z inforamcją iż w budżecie Gminy Barlinek na 
2010r nie zaplanowano środków finansowych na w/w cel. 
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8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Miejskiego Klubu Sportowego 
"Pogoń" w Barlinku dotyczący zapłaty kwot wynikacjących z umów zleceń 
zawartych przez Gminę Barlinek z MKS "Pogoń" dotyczących promocji miasta, 
utrzymania obiektów i szkolenia młodzieży za miesiąc grudzień 2010 roku w 
wysokości 1/10 kwoty wg umów. Burmistrz po analizie nie wyraził zgodę na 
powyższe. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Barlinku w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego umorzenia długu 
alimentacyjnego osoby fizycznej powstałego w wyniku wypłaty zaliczki 
alimentacyjnej w kwocie 2.091,64 zł. Burmistrz ustosunkował się pozytywnie 
do powyższego. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PM Nr 2 w Barlinku o środki 
finansowe na dodatkowy oddział przedszkolny w kwocie 50.000,00 zł. 
Burmistrz zaakceptował pozytywnie propozycję rozwiązania problemu dot. 
utworzenia dodatkowego oddziału przedszkolnego. Polecił dokonać analizy i 
ewentualnie wprowadzić do projektu budżetu na miesiąc czerwiec 2010r. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OHP w Barlinku o 
dofinansowanie Dnia Dziecka. Burmistrz przekazał przedmiotowy wniosek do 
OPS w Barlinku celem rozpatrzenia. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przewodniczącego RM w/m o 
opinię w sprawie dofinansowania wykonania dokumentacji projektowej nowej 
siedziby Komendy Powiatowej Policji w Myśliborzu w kwocie 20.000,00 zł.- to 
burmistrz wystąpił z wnioskiem do Rady Miejskiej w/m o opinię w 
przedmiotowej sprawie.     

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przwodniczącego RM w/m o 
opinię w sprawie dofinansowania Parafii Św. Bonifacego. Burmistrz polecił 
poinformować Radę Miejską w/m, iż również otrzymał pismo o przedmiotowej 
treści. W przypadku zajęcia stanowiska Rada Miejska w/m zostanie 
poinformowana o powyższym. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Łubianka w sprawie 
organizacji imprezy z okazji Dnia Dziecka w ramach Funduszu Sołeckiego w 
kwocie 350,00 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2010r 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo w sprawie 
naprawy ogrodzenia (wymiana elementów drewnianych) przy wejściu do Parku 
Wiejskiego, w ramach Funduszu Sołeckiego w kwocie 900,00 zł. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z dodatkowymi informacjami w związku ze 
złożonymi wcześniej wnioskami Sołectwa Moczydło dotyczące zakupu 
materiałów potrzebnych do remontu przystanku, tablic informacyjnych, oraz 
zakupu sprzętu gospodarstwa domowego w ramach Funduszu Sołeckiego. 
Burmistrz wyraził zgodę na zakup materiałów potrzebnych do remontu 
przystanku, tablic informacyjnych, oraz na zakup czajnika, 3 termosów i grila. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Strąpie w sprawie 
organizacji Dnia Dziecka w ramach Funduszu Sołeckiego w kwocie 700,00 zł. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota 
zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r 
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18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dziedzice w sprawie 
zakupu sprzętu sportowego (9 piłek do ping-ponga oraz 4 zestawy do gry w 
kometkę), w ramach Funduszu Sołeckiego w kwocie 1.000,00 zł. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem  Publicznego Gimnazjum nr 2 w 
Barlinku z prośbą o dofinansowanie III Powiatowego Festiwalu Piosenki 
Niemieckiej w kwocie 800,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę na dofinansowanie 
w/w Festiwalu w kwocie 400,00 zł. 

20. Burmistrz Barlinka zobowiązal Skarbnika Barlinka  do monitorowaniaprac 
związanych ze składaniem wniosków o płatność inwestycji 
wspólfinansowanych ze środków pozabudżetowych.    

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o odroczenie o 3 
miesiące płatności raty kwietniowej i majowej br. w kwocie 19.766,00 zł do 30 
września. Po analizie burmistrz wyraził zgodę na powyższe. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo w sprawie 
dofinansowania imprezy kulturalnej z okazji Dnia Dziecka w ramach Funduszu 
Sołeckiego w kwocie 400,00 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim 
na 2010r 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Swadzim w sprawie 
dofinansowania imprezy kulturalnej z okazji Dnia Dziecka w ramach Funduszu 
Sołeckiego w kwocie 300,00 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim 
na 2010r. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Jarząbki o 
dofinansowanie zakupu środków czystości w związku z remontem Świetlicy 
Wiejskiej. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, koszt zakupu środków 
czystości pokryty zostanie z przyznanej wcześniej z rezerwy budżetu 
niewykorzystanej kwoty 1.000,00 zł.  

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o zakup płytek ceramicznych i 
kleju do położenia w Świetlicy Wiejskiej w Osinie – położenie mieszkańcy, 
zakup w ramach Funduszu Sołeckiego w kwocie 472,00 zł. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o umorzenie 
zaległego podatku rolnego wraz z odsetkami w kwocie 2.372,00 zł. oraz 
rozłożenie na raty pozostałej kwoty. Po analizie burmistrz polecił rozłożyć na 
raty płatność z tytułu podatku rolnego. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo o 
dofinansowanie organizacji Dnia Dziecka w ramach Funduszu Sołeckiego w 
kwocie 200,00 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2010r 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o zakup 
impregnatów ochronnych w celu wykonania prac konserwacyjnych placu 
zabaw w ramach Funduszu Sołeckiego w kwocie 200,00 zł. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r 
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29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o zakup 
środków czystości i artykułów papierniczych do Świetlicy Wiejskiej w Krzynce 
w ramach Funduszu Sołeckiego w kwocie 445,00 zł. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2010r 

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o 
dofinansowanie zorganizowania festynu rodzinnego z okazji Dnia Dziecka w 
ramach Funduszu Sołeckiego w kwocie 750,00 zł oraz zakupu zamka w wyniku 
uszkodzenia z dnia 31.05.2010r. w kwocie 100,00 zł w ramach Funduszu 
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane 
zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r 

 
 

 

 

II.    W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zmiany zakresu boiska na działce 
751 (boisko treningowe). Burmistrz postanowił rozszerzyć zlecenie na 
wykonanie zmiany klasyfikacji działki 804/9 za cenę 488 zł brutto dla Zakładu 
Usług Geodezyjno-Kartograficznych Henryk Kądziołka, jednocześnie 
postanowił zaprosić właściciela działki nr 750/2 na spotkanie celem 
omówienia inwestycji na tej działce. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcją projektową dot. remontu ulicy 
Stodolnej w Barlinku. Burmistrz zatwierdził wstępną koncepcję z 
następującymi uwagami: 
*Na całej długości chodnika należy zaprojektować wzmocnioną podbudowę 
*Rezygnacja z wyniesionego przejścia dla pieszych naprzeciwko budynku nr 2 
*Przesuniecie zaproponowanego przejścia dla pieszych i zaprojektowanie 
progu zwalniającego z możliwością przejścia; 
*W miejscu zaproponowanej zieleni zaprojektować utwardzone miejsca z 
kostki brukowej do granicy działki wraz z krawężnikami najazdowymi; 
*Przy budynku nr 12 przy ul. Gorzowskiej, zastosować w miejsce słupka 
parkingowego blokującego typu ‘motyl” słupki blokujące; 
*Zakończyć opracowanie projektu zgodnie z przedłożoną koncepcją. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zagospodarowania parku i 
infrastruktury sportowej w Mostkowie. Burmistrz zapoznał się z aktualizacją 
kosztorysu na wykonanie remontu szatni w Mostkowie. Postanowił ogłosić 
przetarg na wykonanie w/w zadania. 

4.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcją projektową oraz sprawą 
lokalizacji zbiornika bezodpływowego i odstępstwa od przepisów techniczno-
budowlanych dot. przebudowy obiektu budowlanego na świetlicę wiejską w 
miejscowości Równo. Burmistrz zaakceptował w/w koncepcję. Polecił 
zaprojektować ogrzewanie kominkowe z płaszczem wodnym w budynku, oraz 
wystąpić do odpowiednich organów o zgodę na odstępstwa od przepisów 
techniczno-budowlanych. 
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5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą elektrycznego ogrzewania budynku 
przeznaczonym na świetlicę wiejską w miejscowości Dzikowo. Po analizie 
burmistrz polecił Burmistrz Barlinka polecił zaprojektować ogrzewanie 
kominkowe z płaszczem wodnym w budynku  

6.    Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wprowadzenia zmian do budżetu. 
Burmistrz postanowił wystąpić z wnioskiem do RM o przesunięcie środków 
budżetowych z zadania „Przebudowa drogi gminnej w Mostkowie” na zadanie pn. 
„Przebudowa drogi gminnej w Rychnowie. Pozostałe sprawy, tj. dokumentacje na: 
budowę ul. Wiśniowej, konserwacja murów oraz dokumentacja na ul. Żabia- Podwale 
zostaną omówione w późniejszym terminie, jeżeli zostaną środki pieniężne. 

7.   Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawę oznakowanie placów i skwerów w 
Barlinku. Burmistrz polecił odpowiednio oznakować istniejące skwery i place na 
terenie Barlinka. Burmistrz polecił dopracować pod względem prawnym sprawę 
oznakowania placów i skwerów oraz ustalić formę graficzną oznakowania. 

8.    Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zamknięcie 
odcinka drogi (nr dz176) w m. Żelice, która przebiega przez prywatną posesję 
wnioskodawcy dz. nr 174/4. Po analizie burmistrz polecił wystosować pismo do 
wnioskodawcy z informacją iż, ewentualna możliwość zamknięcia odcinka drogi 
nastąpi po uregulowaniu i przejęciu od ANR w Szczecinie przyległego parku do 
posesji wnioskodawcy. 

9.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą możliwości złożenia wniosku o 
przyznanie dofinansowania w ramach Programu Interreg IV A na realizację 
wspólnego projektu partnerskiego Gminy Barlinek i Miasta Prenzlau w zakresie 
rozwoju współpracy w dziedzinie sportu poprzez utworzenie infrastruktury 
sportowej. Zawiązane zostanie porozumienie o współpracy w zakresie utworzenia 
wspólnego zespołu roboczego w celu rozbudowy oferty infrastrukturalnej. 
Burmistrz określił, że zakres projektu obejmie: II etap budowy boiska "Pogoń" 
Barlinek oraz budowę boiska treningowego w lesie. Burmistrz polecił 
zabezpieczyć środki na w/w zadanie w budżecie Gminy Barlinek. 

10.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą o dofinansowanie projektów w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na 
lata 2007-2013 Oś priorytetowa 5 Turystyka, kultura, rewitalizacja Poddziałanie 
5.2.2 Zachowanie dziedzictwa kulturowego-konserwacja murów obronnych w 
Barlinku. Burmistrz podjął decyzję o nie składaniu wniosku o dofinansowanie w/w 
zadania 

11.  Burmistrz Barlinka zapoznał się  ofertami na wycinkę drzew przy ulicy fabrycznej 
Barlinku. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 
1.926,00 zł brutto firmy Libra Przedsiębiorstwo Usługowe, J. Liskiewicz ul. 
Kasprowicza 15 Barlinek. 

12.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą remontu Mogiły Woldenberczyków w 
Dziedzicach dotyczącą poprawy estetyki przejścia z chodnika na drogę . 
Szacunkowy koszt wykonania robót to kwota 1.306,49 zł brutto. Burmistrz polecił 
dodatkowo zlecić w/w roboty dla wykonawcy odnowę mogiły. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą kosztu "Remontu ulicy Leśnej". 
Wykonanie powierzchni bitumicznej wynosi 370.000,00 zł natomiast, 
powierzchnia typu Polbruk to koszt 360.000,00 zł. Kosztorys inwestorski wykazał 
potrzebę zabezpieczenia dodatkowo kwoty 100.000,00 zł. na w/w inwestycję. 
Burmistrz polecił ogłosić przetarg na remont jezdni i chodnika z kostki typu 
Polbruk.   
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 14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na utwardzenie terenu przy ul. Jeziornej 
w celu wykorzystania na miejsca parkingowe. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał 
ofertę najkorzystniejszą za cenę 6.600,00 zł brutto firmy Przedsiębiorstwo 
Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. ul. Szpitalna 4 Barlinek. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na utwardzenie terenu przy Urzędzie 
Miejskim w Barlinku w celu wykorzystania na miejsca parkingowe. Wpłynęły 3 
oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 8.670,00 zł brutto firmy 
Zakład Usługowo Handlowo Ogólnobudowlany PT T. Przybyłek  Szosa do Lipian 
10 Barlinek. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z petycją mieszkańców ulicy Krętej i Spokojnej w 
sprawie wprowadzenia zakazu postoju i parkowania na odcinku skrzyżowań ul. 
Podgórnej- Kręta - Spokojna. Burmistrz polecił zamontować znak drogowy który 
będzie zakazywał parkowania pojazdów.   

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. konieczności osiągnięcia 
wskaźników rezultatu realizacji projektu pn. "Przebudowa boiska piłkarskiego wraz 
z zapleczem techniczno-socjalnym przy ul. Sportowej w Barlinku" ( 32 tyś. osób 
korzystających z obiektów sportowych w roku 2011 + przyrost o 2 tyś. do roku 2016 
oraz 25.000 osób korzystających wybudowanych zapleczy techniczno- socjalnych w 
roku 2011 + przyrost do roku 2016) współfinansowanego z Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2007-2013. Burmistrz 
zobowiązał BOK do 25 czerwca 2010 roku zebrać dane nt. spodziewanej liczby 
użytkowników obiektu oraz podać plan zadań sportowych realizowanych w oparciu 
o posiadany budżet. 
ROś zobowiązał do podania planu działań sportowych wynikających z planów 
szkół. 
Po zebraniu powyższych informacji zostaną poddane analizie pod kątem 
zakładanych wskaźników rezultatu. W sytuacji, kiedy zebrane informacje wykażą 
nie wystarczającą liczbę użytkowników podjęte zostaną działania mające na celu 
zwiększenie wykorzystania obiektu.  
Ponadto burmistrz ustalił :  
- za monitorowanie i raportowanie stopnia osiągnięcia wskaźników rezultatu 
odpowiedzialny będzie użytkownik obiektu. 
- z ramienia Gminy Barlinek za monitorowanie i raportowanie odpowiedzialny 
będzie BOK 
- BOK przedstawi pomysły dotyczące działań sportowych możliwe do 
skorygowania z zadaniami realizowanymi przez MKS Pogoń. 
-  BOK zwróci się do MKS pogoń o przedstawienie planowanego harmonogramu 
wykorzystania obiektu z podaniem spodziewanej liczby użytkowników.   

18.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o akceptacji przez Sejmik 
Województwa Zachodniopomorskiego wniosku o dofinansowanie zadania pn. 
"Przebudowa Stadionu Miejskiego wraz z budynkiem zaplecza w Barlinku dla MKS 
Pogoń z siedzibą przy ul. Sportowej w Barlinku" ( poprzez przebudowę boiska 
piłkarskiego wraz z zapleczem techniczno- socjalnym) i przyznaniu na lata 2010-
2013 środków w wysokości 1,5 mln. PLN. Zgodnie z powyższą informacja środki w 
wysokości 1,5 mln. PLN zostały przyznane na realizację inwestycji w latach 2010-
2013 z czego 70.000,00 zł na rok 2010. W związku z tym, iż harmonogram realizacji 
już rozpoczętej inwestycji zakłada jej zakończenie w styczniu 2011 Gmina nie jest w 
stanie skorzystać ze wszystkich środków przyznanych przez Sejmik Województwa 
Zachodniopomorskiego, ponieważ większość z nich została przyznana na okres po 
zakończeniu realizacji inwestycji. W związku z powyższym burmistrz polecił 
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przygotować wniosek do Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Zachodniopomorskiego o przesunięcie przyznanych środków na lata 2010-2011.  

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją na temat pilotażowego programu pn. 
"Białe Orliki". Burmistrz ustosunkował się negatywnie do powyższego ze względu 
na brak środków w budżecie.   

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z uwagami SM "Piast" dot. remontu ul. Stodolnej w 
Barlinku. Burmistrz ustosunkował się pozytywnie co rezygnacji z planowanego 
przejścia dla pieszych przez ulicę Stodolną, natomiast negatywnie ustosunkował się 
co do ujęcia dodatkowych miejsc parkingowych w opracowywanym projekcie , 
gdyż wiązałoby się to z wydłużeniem procedury związanej z uzyskaniem zezwolenia 
na realizację zadania, a w konsekwencji z utrata dofinansowania z "Narodowego 
programu przebudowy dróg lokalnych 2008-2011", jednakże mając  na uwadze 
konieczność stworzenia dodatkowych miejsc Gmina Barlinek udzieli prawa do 
dysponowania nieruchomością -dz. nr 760 obr. 2 B-ek. Pozostałe uwagi w zakresie 
wykonania ciągu pieszo- jezdnego oraz chodnika leży w gestii SM "Piast". 
Opracowanie projektu należy zakończyć zgodnie z przedłożoną koncepcją czyli 
przed zjazdem na Stacje Paliw Orlen.   

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą konieczności podjęcia decyzji dot. 
wprowadzenia oświetlenia dozorowego na cmentarzu komunalnym przy ul. 
Szosowej w Barlinku. Burmistrz wskazał lampy, które mają się świecić, ustalił, że 
na drodze dojazdowej do cmentarza ma się świecić, co 3 lampa. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą  budowy stacji uzdatniania wody i sieci 
wodociągowej w     Moczydle. Zgodnie z umową dzierżawy nieruchomości Nr 9/09 
zawartą w dniu 01.07.09r z Nadleśnictwem Barlinek, burmistrz polecił  w przypadku 
realizacji przedmiotowego zadania do dnia 31.12.2010r. podjąć działania w celu 
przejęcia na własność lub w zarząd nieruchomości, na których znajdują się ujęcia 
wody i będzie posadowiona stacja uzdatniania wody. Ponadto polecił uregulować 
status fragmentu nieruchomości należącej do osoby fizycznej, przez którą będzie 
przechodził rurociąg od awaryjnego ujęcia wody do SUW ( służebność przesyłu lub 
przejecie). 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy drogi łączącej północną część 
miasta Barlinek z drogą wojewódzką DW 156. Starostwo Powiatowe twierdzi, iż 
wykonanie przepustu pod ul. Kombatantów nie należy łączyć z przedmiotową 
inwestycją. Jednakże wykonanie przepustu technicznego dla przyszłych instalacji i 
odwodnienia przewidzianej w miejscowym planie zagospodarowania ścieżki 
rowerowej jest wskazane ze względów technicznych i ekonomicznych przed 
wykonaniem nawierzchni ulicy. Koszt realizacji to kwota 25.448,49 zł brutto. 
Burmistrz polecił zlecić podwykonawcy w/w prace, które zostaną sfinansowane z 
utrzymania dróg. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą placów zabaw wg. programu "Radosna 
szkoła". Wraz z dyrektorami szkół podstawowych w Mostkowie i SP 4 zostały 
wyznaczone lokalizacje dla placów zabaw. Burmistrz zatwierdził lokalizację placów 
zabaw, oraz polecił zlecić wykonanie projektów firmie Projekty Nadzory 
Budowlane W. Krasowski. Koszt wykonania projektów to kwota 8.540,00 zł brutto. 
Burmistrz polecił uzyskać kosztorys co do ewentualnego wykonania placu do jazdy 
na rolkach w Mostkowie.  

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o wyrażenie zgody na korzystanie z 
dróg wewnętrznych nr dz. 388, 390, 389 w m. Brunki w związku z planowaną 
inwestycją na nieruchomości nr dz. 378/3. Po analizie burmistrz wyraził zgodę na 
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powyższe, polecił zawrzeć stosowną umowę która uwzględni bieżące utrzymanie 
w/w dróg. 

 
26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS o zamontowanie słupków 

blokujących w chodniku przy ul. Grodzkiej 1. Po analizie burmistrz wyraził zgodę 
na powyższe. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na remont chodnika przy ul. Mickiewicza. 
Wpłynęła 1 oferta za cenę 63.272,36 zł brutto firmy Przedsiębiorstwo Budowlano- 
Montażowe Madex W. Borowski ul. Pełczycka 3a Barlinek.  

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą doświetlenia sołectw i miasta Barlinek. 
Burmistrz nie wnosi uwag do wydanych warunków przyłączenia dla m. Wilcze, 
Równo, Ożar, Dzikówko -będą budowane nowe linie oświetlenia kablowego. 
Natomiast jeżeli chodzi o wydane warunki przyłączenia dla m. Moczydło, Barlinek, 
Rychnów, Łubianka, Dzikowo burmistrz wnosi uwagi ponieważ nie pozwalają one 
na włączenie się do istniejącej sieci z wykorzystaniem istniejącego opomiarowania. 
Na odcinki świetlne 2-4 punktowe zakładają budowanie samodzielnego 
opomiarowania co podnosi koszty utrzymania. Burmistrz postanowił podjąć 
negocjacje z Eneą Rejon Dystrybucji Dębno odnośnie warunków umowy.   

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS o wykonanie oświetlenia 
ulicznego ul. Gorzowskiej 66 w Barlinku. Burmistrz polecił rozpoczęcie 
przeprowadzenia procedury administracyjnej dot. w/w zadania jednak bez zlecania 
wykonania projektu budowlanego.  

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą zawarcia umowy z 
wykonawcą usługi polegającej na montażu oświetlenia w Muzeum w Dziedzicach 
zakupionego w ramach projektu finansowanego z PROW. Burmistrz wyraził zgodę 
na zawarcie powyższej umowy. 

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zawarcia umowy na realizacje projektu w 
zakresie zmiany pozwolenia na budowę "Przebudowa drogi gminnej w m. 
Rychnów". Burmistrz postanowił zlecić zawarcie umowy z Pracownią Projektową 
PHU Admapol Gorzów Wlkp. w zakresie przygotowania odpowiedniego projektu w 
zakresie zmiany pozwolenia na budowę w części dotyczącej odwodnienia drogi ze 
względu na kolizję z kanalizacją sanitarną. 

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem mieszkańców Moczydła o ustawienie 
znaku ograniczenia tonażu dla samochodów ciężkich na remontowanej drogi 
gminnej do Moczydła. Burmistrz polecił wystosować pismo do mieszkańców z 
informacją, iż wprowadzenie ograniczenia tonażu jest niecelowe. Znaki zakazu 
ograniczające ze względu na masę pojazdów lub nacisk na oś może być stosowany, 
jeżeli droga nie spełnia warunków dla poszczególnych pojazdów lub w sąsiedztwie 
drogi występują obiekty zabytkowe, które mogą ulec zniszczeniu pod wpływem 
drgań powodowanych przez samochody ciężarowe. 

33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Enea Operator Sp. z o.o. z prośbą o 
uzgodnienie lokalizacji i udostępnienie terenu na ułożenie dwóch linii kablowych w 
pasie ul. Kombatantów oraz wymianę transformatora przy ul. 11 Listopada. 
Burmistrz po analizie przedstawionej dokumentacji stwierdził wątpliwości - polecił 
wystosować pismo z prośbą o uzupełnienie wniosku. Po uzyskaniu uzupełnienia 
polecił uzgodnić projekt i udzielić prawa do dysponowania działkami. Ponieważ 
powyższy teren jest obszarem budowy dla zadania :" Budowa i przebudowa dróg 
łączących północną część miasta Barlinek z droga wojewódzką DW 156" niezbędne 
jest uzyskanie uzgodnienia lokalizacji z Powiatem Myśliborskim jako inwestorem 
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zadania oraz firmą Strabag Sp. z o. o. Oddział Gorzów Wlkp. (wykonawcą) w 
zakresie warunków zachowania gwarancji na budowaną drogę.   

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy i przebudowy dróg łączących 
północną część miasta  Barlinek z drogą DW 156 . Wykonawca wystąpił z 
wnioskiem o zmianę lokalizacji wpustu ulicznego WP45 w stronę ulicy 11 
Listopada motywując tym, że zamknięcie nowo budowanej drogi krawężnikiem 
będzie skutkowało zamknięciem odpływu wody z ul. 11 Listopada i powstaniem 
zastoin wody. Wiąże się to z dodatkowym niekwalifikowanym kosztem ok 2.000,00 
zł oraz koniecznością wprowadzenia zmiany do dokumentacji. Burmistrz wyraził 
zgodę na powyższe, jeżeli w opinii Starostwa Powiatowego w Myśliborzu nie 
utrudni to zadania.  

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Mostkowo dotyczący 
ustalenia drogi dojazdowej do pól oraz dojazdu z Mostkowa do Prądnika. Burmistrz 
polecił poinformować wnioskodawcę, iż w tegorocznym budżecie nie 
zabezpieczono środków na wykonanie prac remontowych i geodezyjnych. Polecił 
zorganizować spotkanie z właścicielem gruntów, przez które przebiega droga. 

36. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Berlin Group Development o 
lokalizację zjazdu na dz. nr 167/87. Burmistrz nie wnosi uwag, co do wykonania 
dodatkowego zjazdu.  

37. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zmiany organizacji ruchu na ul. 
Wylotowej. Burmistrz podjął decyzję o zmianie organizacji ruchu polegający na 
wprowadzeniu oznakowania o ruchu jednokierunkowym- wjazd z ulicy Rynek na 
ulicę Jeziorną. 

38. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na przetarg -remont chodnika przy ulicy 
Koziej. Wpłynęła 1 oferta. Burmistrz wybrał powyższą ofertę za cenę 63.272,36 zł. 
brutto firmy Przedsiębiorstwo Budowlano Montażowe Madex W. Borowski ul. 
Pełczycka 3a Barlinek.  

39. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przyłącza wodociągowego w m.     
Moczydło. Na 52 studzienki wodomierzowe zaprojektowane w projekcie 
budowlanym, wyraziło wolę podłączenia się 51 osób składając oświadczenia, jedna 
osoba odmówiła ze względu na zamiar sprzedaży nieruchomości. Burmistrz polecił 
wykonać 52 studzienki zgodnie z projektem. Do projektu należy także wprowadzić 2 
dodatkowe studzienki wodomierzowe na dz. nr 37/2, 352/11 oraz dokonać zmiany 
lokalizacji 7 studzienek poprzez ich przesunięcie wzdłuż pasa drogowego w 
stosunku do budynków w nieruchomości.   

40. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o wykonanie 
studzienki z możliwością podłączenia świetlicy do wody - dz. nr 41. Burmistrz po 
analizie nie wyraził zgody na powyższe, ze względu na brak sieci w budynku 
odstąpił od wykonania studzienki wodociągowej. 

41. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy boiska treningowego- dot. 
zmiany klasyfikacji działki nr 750/2 obr. 2 Barlinek. Burmistrz polecił zlecić 
wykonanie podziału w/w nieruchomości na cele publiczne - na potrzeby budowy 
boiska treningowego, oraz zmiany użytkowania. Sprawę podziału powierza się 
referatowi RG. 

42. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą remontu ulicy Stodolnej w Barlinku. 
Burmistrz polecił wystąpić do PKN ORLEN z wnioskiem o zgodę na prawo do 
dysponowania terenu oraz jednocześnie wszczęcie procedury dotyczącej 
wydzielenie i przejęcia części działki nr 390 obr. 2 B-ek wchodzącej na ulice 
Stodolną. Procedurę wydzielenia powierza się referatowi RG. 
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43. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy obiektu budowlanego na 
świetlicę wiejską w miejscowości Dzikowo. Burmistrz na wniosek projektantów 
wyraził zgodę na przesunięcie terminu wykonania umowy na dokumentacje 
projektową. 

44. Burmistrz Barlinka polecił ogłosić przetarg nieograniczony na "Budowę kompleksu 
boisk sportowych w ramach programu "Moje Boisko Orlik 2012" w Mostkowie, oraz 
zatwierdził skład komisji przetargowej: J.Zubyk, K. R. Szkudlarek, W. 
Kościukiewicz. 

45. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą uzupełnienia nasadzeń wzdłuż ulicy 
Kombatantów. Burmistrz polecił zlecić wykonanie w/w nasadzeń w ilości 28 sztuk 
krzewów. Koszt szacunkowy ustala na kwotę 224,00 zł brutto.  

46. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pozytywną opinią Rady Miejskiej w/m w sprawie 
wniosku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu o dofinansowanie zadania remont 
chodnika przy ul. Św. Bonifacego. Burmistrz polecił przekazać z budżetu na w/w 
zadanie kwotę 4.000,00 zł. 

47. Burmistrz Barlinka polecił referatowi RI zobowiązywać sołtysów do zgłaszania 
wszelkich uwag i uzgodnień przed rozpoczęciem planowanej inwestycji. 

48. Burmistrz Barlinka zapoznał się z harmonogramem rzeczowo- finansowym realizacji 
projektu pod nazwą : " Przebudowa boiska piłkarskiego wraz z zapleczem techniczno- 
socjalnym przy ulicy Sportowej w Barlinku." przygotowany przez wykonawcę prac 
firmę Masters ze Szczecina. Burmistrz wniósł uwagę, aby powyższy harmonogram 
został podpisany przez osobę uprawnioną do reprezentowania wykonawcy. 

 
 
 
 

 III.       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej dot. 
udostępnienia dokumentów stanowiących podstawę uznania własności 
nieruchomości zabudowanych garażami. Po analizie burmistrz uznał, iż w/w 
osoba posiada dostateczna wiedzę i dokumenty na w/w temat. Polecił 
wystosować pismo do wnioskodawcy z informacją, iż ze względu na charakter 
sposobu załatwiania spraw informuję się, iż rozstrzygnięcie sprawy należy 
pozostawić organom państwowym-Prokuratury Rejonowej w Myśliborzu, która 
prowadzi postępowanie w w/w sprawie na wniosek osoby fizycznej. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą wykonania koncepcji 
zagospodarowania działek nr 752/1,752/2,753,804/9 przy ul. Strzeleckiej w 
Barlinku. Burmistrz zaakceptował pozytywnie koncepcję zagospodarowania 
w/w działek Architekta T. Klimek ul. Fabryczna 71 66-400 Gorzów Wlkp. za 
cenę 1.952,00 zł brutto.  

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami wykonanie słupków do piłki 
siatkowej dla Sołectwa Swadzim w ramach Funduszu Sołeckiego. Wpłynęły 2 
oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 610,00 zł brutto firmy 
Zakład Ślusarski J. Burakowski ul. Pełczycka 19 Barlinek. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wymianę stolarki okiennej w 
Świetlicy Wiejskiej w Moczkowie i Jarząbkach w ramach Funduszu 
Sołeckiego. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za 
cenę 6.771,00 zł brutto firmy EWBUD E. Kluba ul. Żabia 2a Barlinek.  
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5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dostawy energii cieplej do Świetlicy 
Wiejskiej w Rychnowie i Lutówku w związku z końcem ważności umowy (z 
dniem 30 kwietnia 2010) zawartej w dniu 1 stycznia 2009 z ZPU „EKO-
ENERGIA”. Burmistrz polecił przygotować zaproszenie do składania ofert na 
dostawę energii cieplej do Świetlicy Wiejskiej w Rychnowie i Lutówku. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania dot. 
sprzedaży działki gruntu położonej w Barlinku przy ul. Fabrycznej dz. nr 567/1 
po trzecim zakończonym wynikiem negatywnym przetargu. Burmistrz polecił 
wstrzymać powyższe postępowanie.  

7. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenia w sprawie sprzedaży w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej dz. nr 576/46 położonej w Barlinku 
przy ul. Lipowej. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa Budowlano- 
Montażowego "Madex" w Barlinku dot. chęci nabycia dz. Nr 557/5. Burmistrz 
polecił przedłożyć stosowny projekt uchwały do Rady Miejskiej w/m o 
wyrażenie zgody na zbycie powyższej działki. 

9. Burmistrz Barlinka polecił kierownikom Urzędu Miejskiego w/m dochowania 
wszelkich starań oraz potraktowania jako priorytetową sprawę uzgodnienia 
projektu koncesji na wydobywanie kopaliny ze złoża "Płonno 1" dla 
Przedsiębiorstwa Handlowo- Usługowego "Marketing" T. Niewiadomski ul. 
Dworcowa 5 Barlinek. Do kontaktu w w/w sprawie wyznacza się burmistrza 
oraz kierownika RG.   

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem "Nieruchomości Development" 
Spółka z o. o. Krzynki 2 Pełczyce w sprawie dostaw towarów do pawilonu 
handlowego Lidl w Barlinku przy ul. 31 Stycznia. Burmistrz polecił 
wystosować pismo do wnioskodawcy, iż nie widzi potrzeby ograniczenia czasu 
dostawy w porze dziennej, lecz w sposób nie uciążliwy dla sąsiadującej 
zabudowy mieszkaniowej.  

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie geodezyjnego 
podziału działki ewidencyjnej nr 289 obr. ewidencyjny Moczkowo na dwie, w 
celu wydzielenia nieruchomości na cele publiczne - na potrzeby budowy 
przepompowni ścieków sanitarnych. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał 
ofertę najkorzystniejszą za cenę 1.200,00 zł brutto firmy Usługi Geodezyjne G. 
Pogrzebska Myślibórz. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotycząca nieodpłatnego transportu 
dzieci na imprezę z okazji Dnia Dziecka oraz jej organizacji. Burmistrz polecił 
referatowi ROś zorganizować i pokryć koszt dowozu dla Sołectwa Strąpie w 
ramach dowozów szkolnych, natomiast organizację dowozu dla Sołectwa 
Równo oraz organizację imprezy powierza się OPS w Barlinku.   

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na  wykonanie ogrodzeń placów 
zabaw w Swadzimiu i Strąpiu, w ramach funduszu sołeckiego. Wpłynęły 2 
oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 5.135 zł brutto firmy 
Zakład Stolarski S. Neubert Płonno 37/1 Barlinek.( Nie jest to cena ostateczna z 
uwagi, iż wykonawca zobowiązany jest do wykonania pomiaru ogrodzenia przy 
udziale Sołtysa Strąpia i Swadzimia ). 

14. Burmistrz polecił aby wszelkie sprawy wynikające z potrzeb sołeckich były 
kierowane do referatu RG. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem RM o opinię w sprawie zmiany 
mpzp Górnego Tarasu. Burmistrz polecił przedłożyć Radzie Miejskiej w/m 
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opinię dot. regulacji prawnych odnoszących się do kwestii zmian mpzp oraz 
studium uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego Gminy Barlinek. 

16. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowych poł. w Barlinku przy ul. Rynek 
oznaczone w ewidencji gruntów dz. nr 197/5, 197/7, 780/24. 

17. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej poł. w Barlinku przy ul. Rynek 
oznaczoną w ewidencji gruntów dz. nr 780/26. 

18. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej poł. w Barlinku przy ul. Zielnej. 

19. Burmistrz Barlinka zaakceptował pozytywnie wyniki kontroli mienia 
komunalnego przekazanego w trwały zarząd w SP Nr 1( bez uwag) i PG Nr 1 w 
Barlinku. Polecił wystosować zalecenia pokontrolne dla SP nr 1. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego toku postępowania w 
sprawie zbycia działki nr 183/15 położonej w Barlinku przy ul. Staromiejskiej. 
Burmistrz polecił przygotować przedmiotowa działkę do sprzedaży, polecił 
rozpocząć proces od wykwaterowania mieszkańców z lokalu znajdującym się w 
oficynie wybudowanej na dz. nr. 118/15.  

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów w sprawie 
zakupu kosy spalinowej. Po analizie burmistrz polecił wystosować pismo z 
informacją, iż przedmiotowy wniosek zostanie poddany szczegółowej analizie 
w drugiej połowie roku budżetowego 2010 i ewentualnie zrealizowany pod 
warunkiem znalezienia wolnych środków finansowych w tegorocznym 
budżecie gminy.  

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wznowienia granic geodezyjnych w 
Parku Wiejskim w Dzikowie. Burmistrz polecił przygotować zaproszenie do 
składania ofert na opracowanie projektu zagospodarowania. Burmistrz polecił 
referatowi RGM uregulować sprawy dotyczące dzierżawy i własności co do 
gruntu znajdującego się na terenie parku zajmowanego bezumownie przez 
osoby fizyczne.  

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania prac budowlanych w 
Świetlicy Wiejskiej w Płonnie. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, 
szacunkowy koszt remontu to kwota ok. 5.000,00 zł brutto. Sposób 
finansowania zostanie ustalony ze Skarbnikiem Barlinka. Burmistrz polecił 
zlecić wykonanie projektu budowlanego. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starosty Powiatu Myśliborskiego w 
związku z propozycją organizacji Dożynek Powiatowych 2010 na terenie 
Gminy Barlinek w miejscowości Lutówko. Burmistrz polecił zorganizować 
spotkanie z przedstawicielami Starostwa Powiatowego w Myśliborzu w celu 
omówienia ewentualnej współpracy w zakresie organizacji wspólnych Gminno- 
Powiatowych Dożynek. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na dostawę sprzętu sportowego dla 
Sołectwa Dziedzice w ramach funduszu sołeckiego. Wpłynęły 2 oferty. 
Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 983,80 zł brutto firmy Sklep 
Sportowy PRESTO ul. Kopernika 17 32-100 Proszowice. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zagospodarowania dz. nr 780/18 
przy ul. Wylotowej w Barlinku. Burmistrz przekazał referatowi RGM 
przedmiotową sprawę do rozpatrzenia pod względem rozważenia koncepcji 
odprowadzenia wód opadowych z terenu działek nr 197/5, 780/24, 780/25, 
780/26 będących własnością gminy.  
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27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej dot. sprzedaży 
części nieruchomości gruntowej -dz. nr 651/14 obr. 2 B-ek. Po analizie 
burmistrz polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m projekt uchwały o 
wyrażenie zgody na zbycie w/w nieruchomości. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą braku ofert na dostawę energii 
cieplej do Świetlicy Wiejskiej w Rychnowie i Lutówku. Burmistrz polecił 
ponownie przygotować zaproszenie do składania ofert na dostawę energii 
cieplej do w/w świetlic.  

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. możliwości wykonania 
przeglądu technicznego placów zabaw na terenie Gminy Barlinek przez 
producenta Firmę Fior Sp. z o. o. we Wrocławiu. Burmistrz wyraził zgodę na 
powyższe. 

 
 

 
 
 

IV.      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w sprawie 
wydzierżawienia lub sprzedaży części działki nr 380/2 obr. 2 Barlinek. Burmistrz 
wyraził zgodę na powyższe, polecił wystosować pismo do wnioskodawcy z prośba o 
określenie wielkości nieruchomości.   

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie w sprawie zatwierdzenia składu 
komisji w celu przejęcia od Netto Sp. z o.o. z siedzibą w Motańcu przedmiotu 
dzierżawy- nieruchomości, dz. nr 245/2, 246/22. Skład komisji : P. Krzepińska, T. 
Stankiewicz,         C. Krzyżanowski. 

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonych do oddania w dzierżawę w drodze przetargu pisemnego 
nieograniczonego nieruchomości położonych w Barlinku przy ul. Gorzowskiej. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK w sprawie zwiększenia wydatków 
na utrzymanie cmentarzy gminnych o kwotę 45000,00 zł brutto. Burmistrz polecił 
wystosować pismo do PGK Sp. z o.o. o uzupełnienie szczegółowego harmonogramu 
rzeczowo-finansowego, oraz złożyć wniosek do Skarbnika Barlinka o zabezpieczenie 
środków w budżecie na w/w cel. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zgłoszenia Gminy Barlinek do 
uczestnictwa w konkursie "Gmina Przyszłości". Wpłynęła oferta Gaspol kibicuje 
klimatowi - Ogólnopolski Program na rzecz Zrównoważonego Rozwoju Społeczności 
Lokalnych pod patronatem Ministerstwa Gospodarki. Istnieje możliwość zgłoszenia 
dowolnej ilości realizowanych bądź zrealizowanych działań 2009-2010 w kategoriach 
Ekologia i Społeczeństwo. Burmistrz polecił zgłosić Gminę Barlinek do uczestnictwa 
w konkursie "Gmina Przyszłości" w kategorii społeczeństwo- projekty z dbaniem o 
przyjazny klimat wśród mieszkańców ośrodki kultury- remont i modernizacja 
Panoramy. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Ministerstwa Środowiska Departamentu 
Geologii i Koncesji Geologicznych w sprawie zaopiniowania zmiany koncesji nr 
11/2006/p z dnia 24.10.2010 r. Udzielonej dla firmy FX Energy Poland Sp. Z o.o. Z 
siedziba w Warszawie na poszukiwanie i rozpoznanie złóż ropy naftowej i gazu 



 14 

ziemnego w obszarze bloku koncesyjnego nr 143.  Burmistrz zaopiniował pozytywnie 
w/w wniosek 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o zapewnienie środków finansowych na 
wykonanie konserwacji rowu łączącego J. Uklejowe z J. Barlineckim na odcinku 
między mostem przy ul. Sportowej, a J. Barlineckim. Burmistrz polecił złożyć 
wniosek do Skarbnika Barlinka o zabezpieczenie środków na w/w zadanie na 2010 
rok. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawozdaniem w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy za 2009 rok. Burmistrz 
zaopiniowal pozytywnie powyższe sprawozdanie i postanowił skierować do Rady 
Miejskiej w Barlinku, informując jednocześnie iż, jest to ostatnie sprawozdanie 
wynikające z utraty mocy uchwały Nr XXXVI/312/2001 Rady Miejskiej w Barlinku z 
dnia 22 listopada 2001 r. 

9. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie sprzedaży nieruchomości - lokali 
mieszkalnych, stanowiących przedmiot własności Gminy Barlinek, na rzecz 
najemców. 

10. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie powołania komisji w celu przejęcia 
od Netto Sp. z o.o. z siedzibą w Motańcu przedmiotu dzierżawy- nieruchomości, dz. 
nr 245/2, 246/22. Skład komisji : M. Wojciechowska, T. Stankiewicz, G.Przybylski. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą firmy EKO-LOG Sp. zo.o. K. Sójka dot. 
Udzielenia pomocy w uzyskaniu dofinansowania na opracowanie „ Programu 
usuwania wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Barlinek”. Burmistrz 
wyraził zgodę na powyższe, polecił złożyć ofertę do Ministerstwa Gospodarki w 
Warszawie na realizację zadań wynikających z „Programu Oczyszczania Kraju z 
Azbestu na lata 2009-2032”.  

 
 
 
 

 

V.    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 

 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą kończącej się umowy z dniem 
18.06.2010r na dostarczanie artykułów spożywczych i chemicznych dla UM w 
Barlinku na 2010rok przez firmę HASiP Sklep "ARO" w Barlinku. Burmistrz 
polecił wystosować zaproszenia do składania ofert z uwzględnieniem wysokości 
cen najczęściej zamawianych artykułów spożywczych i przemysłowych. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z oferta złożoną w dniu 28.05.2010r przez 
Stowarzyszenie Miłośników Barlinka z siedzibą w Barlinku przy ul. Sądowej 8 na 
realizację zadania publicznego. Burmistrz uznał celowość realizacji zadania 
publicnego o charakterze lokalnym w zakresie  upowszechniania kultury fizycznej 
i sportu pn. "Organizowanie międzynarodowych imprez piłkarskich dla dzieci i 
młodzieży na terenie Gminy Barlinek. Turniej "Orlików" (2000/2001) im. A. 
Matuszaka, W. Sobóra. Turniej młodzików (1998/1999) im. A. Pluszczyka" przez 
w/w Stowarzyszenie, z pominięciem otwartego konkursu ofert. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą złożoną w dniu 26.05.2010r przez 
Szczecińską Fundację Talent- Promocja- Postęp z siedzibą w Szczecinie przy Al. 
Wojska Polskiego 69 na realizację zadania publicznego. Burmistrz uznał celowość 
realizacji zadania publicznego o charakterze lokalnym w zakresie 
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upowszechniania kultury fizycznej i sportu pn. " Radość- Przygoda- Aktywność. 
Mistrzostwa Świata w Barlinku. Turniej Piłki Nożnej dla młodzieży szkół 
gimnazjalnych" przez ww. Fundację, z pominięciem otwartego konkursu ofert. 

 
 

 

 

VI.     W zakresie spraw OC: 

 

 

1.   Burmistrz Barlinka zapoznał się z zebranymi materiałami na temat bezpieczeństwa i 
porządku publicznego w Gminie Barlinek za 2009 rok. Burmistrz zaakceptował je 
pozytywnie i polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m.  

 

 

 

VII.     W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC,BTBS, PWK "PŁONIA": 

 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą organizacji Sportowego Turnieju Miast i 
Gmin w ramach Turnieju Zakładów Pracy. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe. 
Organizacja Sportowego Turnieju Miast i Gmin zostanie pokryta ze środków 
przeznaczonych na Turniej Zakładów Pracy. 

2. Burmistrz Barlinka podczas Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników 
Przedsiębiorstwa Wodociągowo- Kanalizacyjnego "Płonia" Sp. z o.o. podjął 
uchwałę nr 8/2010 w sprawie wyrażenia zgody i upoważnienia Zarząd do 
maksymalnego poziomu zaciągnięcia zobowiązań do wysokości kapitału 
zakładowego tj. 30.182.000,00 zł w ramach finansowania projektów : 
"Uporządkowanie gospodarki wodno- ściekowej na terenie Aglomeracji Barlinek" w 
ramach "Programu Operacyjnego Infrastruktura i środowisko dla Osi priorytetowej I 
- gospodarka wodno- ściekowa"- Fundusz Sołecki, oraz "Przebudowa ujęcia wody 
wraz z budowa nowej stacji uzdatniania wody w miejscowości Nowa Dziedzina oraz 
remont budynku wraz z wymianą technologii uzdatniania wody w miejscowości 
Dzikowo". 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 

 
1. Gmina Barlinek otrzymała wyróżnienie "Gmina przyjazna biznesowi" - uroczystość 
odbyła się w Sejmiku Zachodniopomorskim. 

2. Odbyło się Walne Zgromadzenie PEC Sp. z o .o. w Barlinku. 
3. Otrzymaliśmy wyróżnienie w postaci laureata konkursu 'Polska Pięknieje" 

organizowanego przez Ministerstwo Rozwoju Regionalnego.  
4. Uczestniczono w prezentacji Województwa Zachodniopomorskiego w Berlinie, 
turystyczna prezentacja Barlinka dotyczyła głównie produktu Nordic Walking. 

5. Odbyła się uroczysta Sesja Rady Miejskiej oraz inne uroczystości związane z XX -
leciem samorządu gminnego. 

6. Odbył się Festiwal Piosenki Niemieckiej i Angielskiej. 
7. W Urzędzie Marszałkowskim odbyło się spotkanie poświęcone modernizacji tzw. 
dolnego boiska na potrzeby boiska treningowego stadionu miejskiego. 

8. Spotkano się z przedstawicielem firmy Korporacja Budowlana Kopahaus S.A. w 
Barlinku w sprawie uregulowania zobowiązań podatkowych. 

9. Spotkano się z Komendantem Straży Miejskiej w Pyrzycach w sprawie porozumienia 
dotyczącego działań na terenie Gminy Barlinek. 

10. Odbył się Festyn na Rynku Miejskim w Barlinku z okazji XX lecia samorządności, 
spotkano się z przedsiębiorcami, organizacjami oraz liderami lokalnymi. Burmistrz 
zorganizował marsz XX-lecia zakończony wręczeniem memorandum Wojewodzie 
Zachodniopomorskiemu. 

11. Gościliśmy młodzież z partnerskiego miasta ze Schneverdingen w ramach corocznej 
wymiany. W Schneverdingen odbyły się trójstronne spotkania młodzieży Barlinek, 
Eksjo, Schneverdingen. Na spotkaniu burmistrzów tych miast ustalono, że kolejne 
spotkanie odbędzie się w Barlinku 25-26 czerwca 2011 roku. 

12. Odbyły się zawody Konne w Skokach Przez Przeszkody w Płonnie o Puchar 
Burmistrza Barlinka. 

13. Uczestniczono w święcie Jednostki Wojskowej w Choszcznie. 
14. Odbyło się Walne Gminnej Spółki Wodnej. 
15.  Uczestniczono w zawodach żeglarskich w klasie Optimus- Polski Północnej. 
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